
Poslanci slovenskej opozície reagovali na
vysoký počet infikovaných za utorok. „Odkiaľ
sa tie čísla berú, keď to druhé SNP, bolo také
úspešné?“ pýta sa Taraba
- CZ24 News | 4. listopadu 2020

SLOVENSKO: Predseda vlády Igor Matovič na dennej báze prezentuje celoplošné testovanie
na koronavírus ako liek proti tejto chorobe. V stredu na spoločnej tlačovej konferencii s
prezidentkou dokonca nazval testovanie „atómovou bombou“ proti covidu-19. Zatiaľ sa
však premiérom avizovaný efekt nedostavuje. Práve naopak, počet pozitívne otestovaných
osôb cez PCR testy za utorok prekročil 3200. Na túto správu v stredu zareagovali viacerí
politici skritizovali prehnané nadšenie premiéra Matoviča

Opozičný nezaradený poslanec NR Tomáš Taraba dokonca napísal, že v súvislosti s celoplošným
testovaním a najnovším číslom denného prírastku (3 216 pozitívnych z 13 377 vzoriek) doslova
„žasne“.

„Dnes ohlásili tritisíc nových prípadov na covid. Včera takmer tiež tritisíc. Odkiaľ sa tie čísla berú,
keď to druhé slovenské národné povstanie, ktoré nám v tej rybárskej uniforme vyhlásil minister
práce, bolo také úspešné?“ Pýta sa na sociálnej sieti Tomáš Taraba.

Je podľa neho prinajmenšom otázne, prečo tieto tisícky pribúdajú. „Sú to novonakazení v tých radov?
Sú to tí, ktorých poslali domov s modrými certifikátmi, že sú negatívni a teraz sú pozitívni? Celý
národ stal hodiny v rade a získali toľko pozitívnych, čo bežne nameriame za štyri dni?“

Poslanec Taraba skonštatoval, že Slovensko je v rukách „nekompetentných ľudí s diktátorskými
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chúťkami“. „Ktorí ohrozili zdravie občanov len, aby sa mohli nabaliť pofidérne firmičky na
nekvalitných testoch,“ dodáva.

Ako je to možné? Pýta sa aj Ferenčák

K Tarabovi sa pridáva aj ďalší opozičný nezaradený poslanec Ján Ferenčák zo strany Hlas-SD.

„Ako je možné, že po celoplošnom testovaní nám stále pribúdajú nakazení na covid? Dnes 3612!“
Čuduje sa poslanec Ferenčák, ktorý je zároveň primátorom Kežmarku.

Testovanie ako také dnes spochybnil aj bývalý minister zdravotníctva Richard Raši, tiež zo strany
Hlas-SD

„Testovanie bolo vymyslené politikom Matovičom a nemá žiadne ušľachtilé medicínske a
protiepidemické, ale iba politické a marketingové ciele. A ešte biznis. Veď vieme, ako a od koho
nakúpili na plošné testovanie nevhodné testy…“ Okomentoval situáciu Raši (viac v článku).

Podobný príspevok v stredu pridal aj ďalší bývalý minister zdravotníctva Tomáš Drucker. Ten je v
súčasnosti šéfom mimoparlamentnej strany Dobrá voľba.

„3216 prípadov, 24-perrcentný podiel nakazených. Nemalo by ich byť po veľkom plošnom odchytení
len desiatky?“ Napísal na sociálnej sieti Tomáš Drukcer.


